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Huseby FAU vårmøte 
 

Lærerværelset onsdag 27. april 2022 
 
 

1. Rektor orienterer 
 

• Rektor opplever at flere elever strever med ting, kanskje skyldes dette pandemien. 
Skolen er rask på å sette inn ekstra assistenter selv om de egentlig ikke har økonomi 
til det. 

• Huseby skole oppnår gode resultater på nasjonale prøver. 
• Det skal ansettes ny assisterende rektor og det er tilsatt vikar for Camilla på kontoret. 

Sosiallærer Inger-Anne går av med pensjon og ny sosiallærer er tilsatt. 
• Det har kommet innspill fra foreldre om at det er for lenge med 1,5 times økt med 

undervisning før førsteklassingene. Svar fra rektor: det er ikke slik at elevene sitter i 
ro i 1,5 time. Lærerne bryter opp undervisningen, leker og går ut. Snakk med lærer 
om dette. 

• Noen førsteklasseforeldre er bekymret over bruk av digitale læringsmidler i 
matematikk: Dragonbox og spillbasert matematikk. Elevene blir motiverte, men 
klarer ikke å konsentrere seg. Ulempe at foreldre ikke kan tilbake å se hva barnet har 
gjort eller hva de strever med. Andre foreldre synes Dragonbox er bra. 

• Lekser: Skolen er i en prosess hvor de kartlegger hvilke lekser som gis. Det jobbes 
med å finne den riktige formen for hvilke lekser som skal gis. 

• 17. mai: Vi skal gå i byen. Skole nr 57 fra Festningsplassen. Rektor håper at så mange 
som mulig vil gå. Elever skal melde seg på innen 13. mai. Det blir øvetog 16. mai kl 
12.30. 

• Skolen får nytt kunst- og håndverksrom. 
 
 

2. Status for AKS 
 

• AKS på Huseby er foreldredrevet, men det er besluttet at den blir kommunal fra 
januar 2023.  

• Det er besluttet at alle AKS i Oslo kommune blir kommunale. 
 
 

3. Status for FAU sitt budsjett 
 

• FAU budsjetterte med 10.000 kr til skolens trivselsleder-program. Vi har betalt ut 
8700 kr. 

• Vi har refundert en 1. klasse med 700 kr. Det er dermed 3 klasser til som bør gjøre et 
innkjøp, og sende bilaget til oss  

• 2 vinnere av reflekskampanjen 2021 har bestilt kinobilletter – regner med å motta 
bilag her i løpet av våren. 
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4. 17. mai 
 

• Komiteene er godt i gang. Har hatt 3 møter så langt og jobber på.  
• Det vil bli sendt ut informasjon til foreldre. Det forventes at det blir flaggheising på 

skolen kl 08.00. 
• Hvem tar ansvar for programmet? 17. mai komiteen undersøker dette. 
• Ta på joggesko, ikke bunadsko. 
 

 
5. «Hvorfor det?» 

 
• Forskerutstilling.  
• Lørdag 21. mai kl 10-15 på Persbråten skole. 
• Fristen er utvidet ut denne uken (dvs til 1. mai) slik at flere barn kan melde seg på. 

www.hvorfordet/huseby 
• Prosjektet får kr 5000,- fra Bydel Vestre Aker og kr 10.000,- fra Tekna.  
• Konkurransen trenger foreldre som kan være dommere 
• Masse prosjekter som gjelder muffins, godteri, hvorfor liker noen søtt og andre syrlig, 

hvilke sokker lukter vondt, mat som mugner, miljøspørsmål, hvor høyt spretter en 
ball. Det er viktig at de har en hypotese.  

• Samarbeid og mestringsfølelse er viktig. Deltakerne skal ha presentasjon foran 
dommere. De får tilbakemelding på prosjektet.  

• 3.-5. trinn har mye fantasi og mange spennende prosjekter. 
 

6. Gjenglemt tøy 
 

• Gruppen består av Kine Faldin, Clara Halland og Aadel Heilemann 
• Det ligger mye gjenglemt tøy på skolen grunnet pandemien. Det er et eget rom hvor 

klærne er samlet. Korpset har ordnet med hyller slik at klærne kan sorteres.  
• I hver klassegang er det esker hvor gjenglemte ting legges. Der ligger det ting ganske 

lenge. Alle foreldre kan titte der også.  
• Gjenglemt tøy-gruppa ordner med sortering av tøy ved korpsrommet. Rektor 

kommer til å sende ut beskjed om henting før loppemarkedet 7. -8. mai. 
 
 
 

7. Prosjekt ny vannforsyning – info fra Vann- og avløpsetaten (VAV): 
 

• Huseby: Sprengningsarbeidene og massetransporten fra byggingen av fjellhallene var 
opprinnelig planlagt ferdig i midten av 2024. Nå blir denne perioden kortet ned med 
inntil ett år ved at en fordeler massetransporten over hele døgnet. 
Sprengningstidene vil bli de samme som i dag. Det totale volumet masser som skal 
tas ut reduseres med hele 21%. Dette skyldes designendringer og optimaliseringer i 
fjellanlegget.  I tillegg skal nå alle massene fra drikkevannstunnelen østover, hvorav 
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12 500 lastebiler opprinnelig skulle kjøres ut via Huseby, tas ut på Stubberud øst i 
Oslo. 

• Det blir pause i massetransporten hver morgen mellom kl. 07.30-08.30, og redusert 
transport hver ettermiddag mellom kl. 14.00-17.00 ut fra riggområdet på Huseby. 
Dette er for å ta hensyn til barn og unge som går til og fra skolen, og annen trafikk i 
rushtiden. Hoveddelen av massetransporten vil gå fra Huseby, men transporten 
fordeles gjennom hele døgnet, slik at trafikkbelastningen per time totalt sett ikke 
øker. Perioden med mest massetransport vil være fra våren 2022 til våren 2023, og 
er forventet ferdig i løpet av sommer/tidlig høst 2023. Per nå er hele 36% av 
totalvolumet kjørt ut. 

• Slik følger du prosjektet - Ny Vannforsyning Oslo - Oslo kommune 
Her ligger blant annet støv - og støyrapporter: Siste støvrapport ute dekker 17. januar 
til 17.februar. Den har ingen verdier over terskelverdiene ( 5g/m2 /30 dager) i vårt 
område. Det støver mest på våren. Så vi skal følge med på resultat av neste måling. 

 
 

8. Valg: Nytt styremedlem 
 

• FAU trenger et nytt styremedlem. Hvem kan tenke seg å bli med? Stina Bjørge (2c) 
melder seg til å bli med i styret. Det klappes for dette.  

• FAU sin statutter sier at 1. klasserepresentantene sitter i 1 år, mens representanter 
for de andre trinnene sitter i 2 år. Det skal altså velges FAU-representant på 1. 2. 4 og 
6. trinn. Mange er ikke bevisst dette og det skjer nok at det velges FAU-
representanter for ofte.  

 
 
 
Referent: Marte Neverdal, 5c 
 


